
ODKUP PŠENICE V OBČINI

Presegli načrtovano
Tudi v naši občini smo se pridružili prizadevanjem za čimvečji pri-

delek in odkup pšenice, da nam zlatega zrnja v prihodnje v tolikšni
meri ne bo ireba več uvažati. kmetijska zadruga Ljubljana, TZO Do-
brunje je v načrtih za letošnje Ieto predvideia, da bo od kmctov-koo-
perantov odkupila 100 ton pšenice. Svoj načrt je že v celoti uresničila.
Se več. Do zdaj je za koruzo zamenjanih že 130 ton pšenice, pričako-
vati pa je, da bo količina še nekoliko večja, saj so kmetje v hribovitih
predelih naše občine ročno opravili žetev in se pšenica zdaj suši v ko-
zolrih. Računajo, da je za Itoru/o zamenjano nekaj več kot 70 odstotka
vsega pridelka p.šenice v občini.

V naši občini smo torej odku- načrte delavci TZO Dobrunje.
pili3()odstotkovpšenice več. kot Čemu gre pripisati letošnji
smo načrtovali. Naj kot zanimi- izredno dober odkup pšenice v
vost povemo, da so jo lani odku- naši občini?
pili 80 ton, to je še enkrat več.
kot sa zapisali v svoje delovne Nadaljevanje na 3. strani



(Nadaljevanje s 1. strani)
Upravnik TZO Dobrunje Dominik Kokalj je povedal:
»V letošnjem letu je TZO Dobrunje pridobila lasten žitni kombajn

in tako res lahko zagotovila žetev vsem kmetom. Poskrbeli smo tudi za
kakovostna semena in za vse druge agrotehnične pripomočke, kot so
gnojiia, škropiva in podobno. Veliko je k dobremu odkupu pripomoglo
tudi dejstvo, da so kmetje zainteresirani za zamenjavo pšenice s koru-
zo. Letos smo tudi pridobili od Erm ne zemljišče, na katerem so bili
prej topolovi nasadi. Zdaj je tam prvič rasla pšenica in pridelali smo jo
4000 kilogramov na hektar, kar je povprečen pridelek.«

Prizadevanja izvršnega sveta naše občine, da bi s pšenico zasejali
čimveč zemlje, ter skrbno in organizirano delo strokovnjakov TZO
Dobrunje so torej obrodila sadove. Že ob setvi so s 147 kmeti, ki sejejo
pšenico v družbenofusmerjeni pridelavi, sklenili pogodbe o odkupu.
Kmetjese tehpogodbvečinomadržijo, izjemesole tisti, ki živjo v kra-
jevnih skupnostih, kjer je letos pustošila toča in je zato njihov pridelek
manjši. Nasploh je letošnja žetev potekala dobro; vreme je bilo izredno
naklonjeno, kombanj se ni kvaril, ni bilo težav z rezervnimi deli niti go-
rivom. Omeniti kaže, da je letos bilo na novo organiziranih nekaj od-
kupnih mest in da so delavci TZO Dobrunje odkupovali pšenico tudi
ob sobotah in nedeljah.

Največ pšenice v naši občini so oddali kmetje Janez Šarc s Kašeljske
ceste — 7000 kilogramov, Žitna skupnost Dolsko — 5540 kg, Drago
Kastelic s Sneberske ceste —4300 kg, Marko Vode iz Vinj — 3540 kg
in Jože Avsec — 3300 kg.

Družbeni sektor, obrat Emona Zadobrova, je letos oddal 250 tonv
merkantilne pšenicc in 75 ton potrjene semenske pšenice.
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